
 
Zápisnica  zo zasadnutia 

VÝBORU   MESTSKEJ  ČASTI  SEVER TRENČÍN 
uskutočneného dňa 3. júna 2021 
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Garant komisie : Soňa Baránková 
Ostatní prítomní : Mgr. Zdeno Marousek – Mestská polícia Trenčín 
   Ing. arch. Martin Beďatš – útvar hlavného architekta 
    
    
Program: (po doplnení) 
1. Úvod.  
2. Prezentácia hlavného architekta mesta Trenčín. 
3. Majetkové prevody. 
4. Harmonogram nácvikov v KS Opatová. 
5. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia.  
6. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
7. Rôzne, diskusia. 
8. Záver. 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
 

1. ÚVOD :  
 Zastupujúci predseda VMČ SEVER JUDr. Martin Smolka privítal prítomných členov VMČ a 

ostatných prítomných. Uviedol, že je poverený zastupovaním predsedu Mgr. Baca, ktorý sa vopred 
ospravedlnil dňa 1. júna 2021 z neúčasti na tomto zasadnutí. Skonštatoval, že výbor bol po desiatich 
minútach meškania uznášaniaschopný, prítomní sú piati členovia, poslanec Matejka sa vopred 
ospravedlnil. Následne prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov na doplnenie  
programu. Zároveň navrhol dať najskôr priestor hlavnému architektovi Martinom Beďatšovi na 
prezentáciu ohľadom investičného zámeru v areáli letného kúpaliska na ostrove, ktorý prišiel na 
požiadanie poslancov odprezentovať tento zámer. JUDr. Smolka navrhol doplniť bod č. 2 Prezentácia 
hlavného architekta a následne vyzval prítomných poslancov k hlasovaniu.  

  
Uznesenie 19/06/21: VMČ schvaľuje program rokovania v rámci jeho zmeny – doplnenie bodu č. 2.   
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Smolka, Bystrický, Petrík, Trepáč)  Proti : 0      Zdržal sa : 1 (Mičega) 
Uznesenie bolo schválené.  
 
 
 
 

Prítomní členovia VMČ SEVER : 
Predseda výboru - zastupujúci    

JUDr. Martin Smolka 
Členovia výboru : 

Ing. Miloš Mičega  Martin Trepáč 
Mgr. Kamil Bystrický  
Mgr. Martin Petrík  
 

Neprítomní členovia VMČ SEVER: 

Mgr. Miloslav Baco – ospravedlnený 

Ing. Ladislav Matejka - ospravedlnený 
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2. PREZENTÁCIA HLAVNÉHO ARCHITEKTA MESTA TRENČÍN :  
 

 JUDr. Smolka  odovzdal slovo architektovi Martinom Beďatšovi, aby odprezentoval prezentáciu 
plážového volejbalu v areáli letného kúpaliska v Trenčíne – UNIPLÁŽ a s tým spojené investície 
do budúcna.  

 Martin Beďatš v krátkosti vysvetlil, že ide o trávnatú plochu v areáli kúpaliska, ktorá je 
celoročne nevyužívaná a preto sme dali pripraviť štúdiu ako využívať tento priestor celoročne. 
Chceli sme zväčšiť kapacitu plavárne, ktorá sa však odvíja od kapacity WC pre súčasných 1 500 
ľudí, a preto by vznikol oddelený priestor pre plážový volejbal s WC a bufetom v oddychovej 
časti  na trávnatej ploche vzadu za plaveckým bazénom. Malo by to samostatný vstup a aj by to 
fungovalo samostatne. O takýto priestor prejavili záujem 3 až 4 kluby – kde by bol nielen plážový 
volejbal, ale aj hádzaná, basketbal, atď. Dali sme pripraviť túto štúdiu s tým, že do budúcna by 
mesto zainvestovalo aj do predĺženia plaveckého bazéna zo súčasných 25 m na 50 m a vytvorenia 
priestoru pre plážový volejbal so samostatným vstupom, bufetom a WC. Ďalej tam budú rôzne 
pergoly, hracie stoly, hracia plocha pre deti. Vizuálne odprezentoval na plátne celú štúdiu, ako by 
to malo vyzerať už po stanovisko Regionálneho úradu verejného zdravotníctva, ktorý to 
predbežne odsúhlasil a pripomienkoval.  

 JUDr. Smolka  poďakoval hlavnému architektovi za odprezentovanie tohto projektu a v rámci 
rozpravy ešte odznelo, či by bolo možné opätovne sprístupniť Opatovskú dolinu, umožniť v rámci 
vstupu na kúpalisko spojazdnenie mestskej hromadnej dopravy do tejto lokality, tak ako tomu 
bolo v minulosti.  

   
3. MAJETKOVÉ PREVODY:  
 

1/ UMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k prenájmu pozemku parc. C-KN 1736/1 k. ú. Kubrá 
o výmere 44 m2 pre Martu Vrbicovú, za účelom jeho využívania ako záhradku na ul. Pred poľom.  

 
Uznesenie 20/06/21: VMČ SEVER odporúča prenájom podľa predloženého návrhu.  
HLASOVANIE :  
Za : 5 (Smolka, Mičega, Trepáč, Bystrický, Petrík)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
2/ ÚMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k umiestneniu modulárnej bunky o rozmere 15 m2 na 

pozemku parc. 2286/1 k. ú. Kubrá pre spoločnosť ENEN, s. r. o., kde pôvodný nájomca ukončil 
živnostenskú činnosť. Okrem skladovania bicyklov by sa v prípade sezóny dala využiť aj ako výdajné 
potravinové okienko.   

 
Uznesenie 21/06/21: VMČ SEVER súhlasí s umiestnením modulárnej bunky pre ENEN, s. r. o. podľa 
predloženého návrhu.  
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Smolka, Trepáč, Bystrický, Petrík)  Proti : 0  Zdržal sa : 1 (Mičega) 
Uznesenie bolo schválené. 
 
3/ ÚMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k odpredaju spoluvlastníckeho podielu vo veľkosti 4/19 na 

pozemku parc. č. 1528/110 pre Editu Lackovú, za účelom vysporiadania pozemku pred garážou s. č. 
6030 na Hodžovej ulici v Trenčíne. 
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Uznesenie 22/06/21: VMČ SEVER súhlasí s odpredajom pre Editu Lackovú podľa predloženého návrhu.  
HLASOVANIE :  
Za : 5 (Smolka, Mičega, Trepáč, Bystrický, Petrík)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
4/ ÚMM žiada VMČ SEVER o odkúpenie pozemku pre Branislava Šajbana parc. č. 697 v k. ú. Kubrá 

za účelom majetkoprávneho vysporiadania pod stavbou garáže na ul. Žilinská v Trenčíne. 
 
Uznesenie 23/06/21: VMČ SEVER súhlasí s vysporiadaním pozemku pod garážou pre Branislava 
Šajbana podľa predloženého návrhu.  
HLASOVANIE :  
Za : 5 (Smolka, Mičega, Trepáč, Bystrický, Petrík)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

5/a/ ÚMM žiada VMČ SEVER o odkúpenie pozemku pre spoločnosť INDEX CAR, s. r. o. parc. č. 
1431/1 k. ú. Trenčín o výmere 190 m2. Bude tam vybudovaný polyfunkčný objekt s oddychovou 
zónou – zatiaľ je to len štúdia. JUDr. Smolka vyzval prítomných na diskusiu o tomto bode, nakoľko 
v minulosti tento majetkový prevod neprešiel, keď tam chcel investor stavať autoumyváreň.  

 JUDr. Smolka  udelil slovo zástupcom spoločnosti p. Vaskovi a p. Šagúľovi na vysvetlenie ohľadom 
tohto majetkového prevodu. Tí v krátkosti vysvetlili aj prítomnej druhej strane z bytovky, ktorá bude 
priamym susedom, niektoré podrobnosti ohľadom projektu, avšak zatiaľ bez predloženého projektu, 
ten sa bude zadávať až po odsúhlasení po tomto majetkovom prevode. Zároveň prebehla vzájomná 
diskusia oboch strán. 

 Ing. Mičega  uviedol, cit.: „na Juhu sa riešilo parkovanie tak sa z mestského pozemku vytvorilo 
parkovanie pre obyvateľov priľahlých bytoviek. Na Sihoti bolo treba vytvoriť parkovanie Pádivého, 
Sibírska, Clementisova - vytvorili sa tiež nové plochy pre parkovanie. Pod Sokolicami sa vytvorili 
parkovacie miesta iba na jestvujúcich, ktoré kapacitne nepostačujú.  Moja otázka je: My ideme 
rokovať o predaji pozemku, ktorý síce patrí mestu, ale je priľahlý k tým bytovkám a ideme ho predať 
firme a oni nech si budú riešiť parkovanie,  kde?“ Kto oni? Spýtal sa JUDr. Smolka? Veď sa idú 
budovať parkovacie miesta v lokalite Pod Sokolice? Ing. Mičega zareagoval, že INDEX CAR majú 
svoj pozemok, tak prečo si kupujú od mesta ďalší? Nech si riešia parkovanie na svojom pozemku. My 
im dnes ideme predať pozemok, ktorý môže mesto využiť v budúcnosti. Prečo privátny pozemok 
k bytovke ideme predávať súkromnej firme? JUDr. Smolka oponoval, ale veď on tam nebude 
parkovať. Bude tam zeleň. Na to odpovedal Ing. Mičega veď áno, lebo potrebuje zeleň, aby zachoval 
percento zastavanosti a podiel zelene.  Je to salámová metóda už štvrtý rok, veď tí ľudia tam bývajú. 
Tá autoumyváreň tu je nie preto, lebo sme ju blokli. A teraz tu prerážajú ďalší návrh. Inde sme mestské 
pozemky buď ponechali, alebo sme tam vybudovali infraštruktúru pre bytovky. Veď nech si to počas 
výstavby prenajmú, ale nech tá zeleň zostane verejná ako doteraz. Ale keď to odkúpia, tak je to ich 
a vlastníctvo je nedotknuteľné. Následne sa Ing. Mičega ospravedlnil, že musí odísť a vyjadril svoje 
nesúhlasné stanovisko k tomuto majetkovému prevodu. Ešte pred hlasovaním o 16.55 h odišiel.  

 Mgr. Petrík ešte vyzval investora, aby to celé vysvetlil, kde bude parkovisko a kde zeleň. Niektorí 
občania sa ešte opýtali pár otázok, investor ich zodpovedal, Mgr. Marousek objasnil situáciu ohľadom 
parkovania v tejto lokalite a pokutovania za parkovanie v týchto vnútroblokoch. Nakoniec obidve 
strany, ktoré si podali žiadosť na odkúpenie tejto parcely – aj Vlastníci bytového domu č. 523 – viď 
majetkový prevod č. 5b/ sa dohodli tak, že vlastníci zámenou za časť parcely v k. ú. Trenčín parc. 
1431/1  za parcelu 1428/1, cez ktorú je možný prístup majú záujem o zámenu pozemku.   
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5/b/ ÚMM zaslal VMČ SEVER ďalšiu žiadosť od Vlastníkov bytového domu č. 523 zo dňa 27.05.2021 
ohľadom zámeny pozemku. Hlavným dôvodom riešenia je prístup na parcelu č. 1428/1, ktorá je v ich 
vlastníctve, nakoľko je v dnešnej dobe možný len cez parcelu č. 1431/1.   

 
 JUDr. Smolka  na záver diskusie zdôraznil, že je lepšie keď sa to územie kultúrne využíva, takýto 

problém sme riešili na tržnici na Soblahovskej, kde boli najskôr všetci proti a vystavala sa tam 
bytovka, ihriská a celý ten priestor sa zveľadil – to je môj subjektívny názor,..... 

 Mgr. Bystrický sa pokúsil debatu presunúť z technickej do medziľudskej roviny a to tak, že sa priamo 
spýtal obidvoch záujemcov o daný pozemok, či sú dohodnutí, alebo nie sú dohodnutí a podľa toho 
bude aj hlasovať. Či obe strany našli kompromis, .....  
  

Uznesenie 24/06/21: VMČ SEVER súhlasí s odkúpením pozemku pre spoločnosť INDEX CAR, s. r. o 
podľa predloženého návrhu s prihliadnutím na vyjadrenie orgánu vo veciach ochrany drevín.   
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Smolka, Trepáč, Bystrický, Petrík)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

Uznesenie 25/06/21: VMČ SEVER súhlasí so zámenou pozemku pre Vlastníkov bytového domu č. 523 
v zmysle žiadosti zo dňa 27.05.2021. 
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Smolka, Trepáč, Bystrický, Petrík)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
  

6/ ÚMM žiada VMČ SEVER o vyjadrenie k predaju nehnuteľnosti pozemku na Ul. J. Derku 
novovytvorená parc. č. 2310/13 o výmere 58 m2 INVEST TN, s. r. o. za účelom majetkovoprávneho 
vysporiadania dlhodobo užívaného pozemku, ktorý slúži ako príjazd, prechod a vstup do spoločnosti 
žiadateľa, na ktorom je vybudované parkovisko pre zákazníkov. 

 
Uznesenie 26/06/21: VMČ SEVER súhlasí s predajom pozemku na Ul. J. Derku v Trenčíne pre INVEST 
TN podľa predloženého návrhu. 
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Smolka, Trepáč, Bystrický, Petrík)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 

4. HARMONGRAM  NÁCVIKOV  V  KS OPATOVÁ:  
 

 JUDr. Smolka  informoval prítomných, že im bol predložený z útvaru kultúrno-informačných 
služieb harmonogram nácvikov pravidelného využívania priestorov v KS Opatová, vzhľadom na to, 
že priestory KS Opatová nie sú majetkom mesta a po zmene pravidiel budú tieto priestory využívané 
na základe zmluvy o krátkodobom alebo jednorazovom podnájme.  

 Mgr. Bystrický doplnil, že uvedené bolo aj predmetom rokovania komisie kultúry, ktorá odporučila 
zmluvy uzavrieť a prečítal ich stanovisko zo dňa 18.05.2021, kde všetci prítomní členovia hlasovali 
za. Schválený harmonogram je uvedený nižšie v prehľadnej tabuľke.  
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Harmonogram pravidelných nácvikov a cvičenia v KS Opatová: 
                    

 16h 17h 17.45h 17.50h 18h 18.45h 
18.50 

h 19h 20h 21h 

pondelok     ZUMBA     
Strong 

ZUMBA     
utorok         FS Čákovec       
streda       ZUMBA         
štvrtok     Strong ZUMBA     Opatovanka     
piatok                     
sobota               Harmonikári     
nedeľa         FS Čákovec       

 
Uznesenie 27/06/21: VMČ SEVER súhlasí s harmonogramom nácvikov v Kultúrnom stredisku Opatová 
tak ako bol predložený.   
HLASOVANIE :  
Za : 4 (Smolka, Trepáč, Bystrický, Petrík)  Proti : 0  Zdržal sa : 0 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 

5. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A  POSLANCOV Z MINULÉHO 
OBDOBIA:  

 
 JUDr. Smolka sa prítomných opýtal, či má niekto otázku na vybavené požiadavky z minula. 

Následne prešiel na ďalší bod programu ohľadom nových požiadaviek občanov.  
 

6. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV:  
 

 požiadavky poslancov: 
  32/21 VMČ SEVER požaduje od Mestského úradu v Trenčíne zabezpečenie finančných 
prostriedkov na projektovú dokumentáciu a následnú realizáciu stojiska polopodzemných kontajnerov 
umiestnených na ulici M. Turkovej  vrátane vyriešenia parkovacích miest v rámci možností.  
(Bystrický) 
  33/21 Žiadam prehodnotiť osadenie zrkadla pre lepšiu viditeľnosť v premávke na ul. M Turkovej na  
žiadosť predsedníčky spoločenstva M. Turkovej a riaditeľky MŠ a prejednať to s dopravným 
inšpektorátom. (Bystrický) 
   34/21 Podľa posledného vyjadrenia z MHSL ohľadom vyschnutého stromu na Clementisovej ulici 
(dub letný Fastigiata Koster) som poukázal na to, že pravdepodobne vyschol a treba ho nahradiť 
novým. Bolo mi odpovedané, že raší neskôr, v polovici mája. Následne strom zmizol úplne. Bude 
nahradený  novým? (Mičega) 
    35/21 V akom stave je príjazdová cesta k pozemkom nad Araverom v Opatovej? Akým spôsobom 
to môže mesto riešiť alebo to už rieši? (Trepáč) 
    36/21  Žiadam o realizáciu predchádzajúcich požiadaviek (nebudem ich opakovať) (Trepáč) 
    37/21 Križovatka Pod sokolice - žiadam vyznačiť k zvislému značeniu aj vodorovné dopravné 
značenie. (Trepáč)     
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    38/21 V uvedenom vnútrobloku Gagarinova a Hodžova sú osadené tabule o zákaze vodenia 
psov. Osádzali tieto tabule pracovníci mesta? Fofo k požiadavke zasielam v prílohe.  (Mičega) 

 požiadavky občanov: 
    39/21 Od 14.10.2020 čakám na informáciu ohľadom kontaktu na pracovníkov, ktorí zabezpečovali 
kosenie okolo potoka v Opatovej. Doteraz sú tam pozostatky pokosenej trávy, ktorú za pol roka nik 
neodpratal. Bolo mi prisľúbené predsedom mestskej časti, že zistí kto to vykonával a kde sa dá 
uplatniť reklamácia za vykonanú prácu. (p. Gavendová) k tomu pozri požiadavku č. 60.20. 

       40/21 Občania opätovne poukázali na hľadanie vhodnejšieho miesta na stojisko komunálnych nádob 
- triedených pri zadnom vstupe kultúrneho domu v Opatovej. Neustále sa opakujúci neporiadok okolo 
smetných nádob je neúnosný a požadujú, aby mestský úrad predložil konkrétne vhodné miesta, kde 
by bolo vhodné nádoby premiestniť. Samozrejme také miesta,  kde bude vhodná manipulácia s 
nádobami, nie sú tam žiadne inžinierske siete a zároveň, aby to bolo stojisko prístupné pre celú 
mestskú časť Opatová. 
   41/21 p. Lišková - správkyňa kultúrneho domu v Opatovej požaduje, aby mestský úrad nejakým 
vhodným spôsobom informoval ju ako správkyňu o všetkých úkonoch ohľadom prerábky či 
rekonštrukcie KS Opatová, nakoľko občania sa neustále dotazujú otázkami, na ktoré nevie odpovedať.  
 

 
7. RÔZNE, DISKUSIA:  

 
 Prítomní občania v rámci diskusie rozoberali, že odkedy sa Opatová stala súčasťou Trenčína, 

nevidia v tom výhody. Zastupujúci predseda upozornil, že jedna z výhod je aj mestská hromadná 
doprava, v čom treba vidieť výhodu, ktorú by inak nemali. Diskusia sa dotkla aj správcu cintorína 
v Opatovej, vzhľadom na to, že máj bol upršaný, nestíhalo sa kosiť v takej intenzite ako sa malo, 
a pýtali sa aj na rozšírenie cintorína, v akom je to štádiu.  

 
 

8. ZÁVER: 
 

 JUDr. Smolka poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie VMČ SEVER.  
 
Čas trvania zasadnutia od 16,10 hod do 18,05 hod.  
 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 3.6.2021 
 
 
 
 
 

      JUDr. Martin Smolka 
Zastupujúci predseda VMČ SEVER 

          


